

屈臣氏門市買滿 188/\$368 即減\$15/\$45 優惠條款及細則

優惠只適用於 2021 年 9 月 30 日至 11 月 30 日，於門市購物淨金額滿\$188/\$368 即減\$15/\$45，優惠適用於香港屈臣氏分店(機場、尖沙咀漢口道、北角匯、葵芳 Magnet Place 分店除外)及網店。每名用戶只可使用優惠一次，及不可與其他優惠同時使用。更多詳情及條款可參閱 AlipayHK 或八達通 APP。此優惠不適用於易賞錢會員日、限時優惠折扣、購買禮券、易賞錢會員感謝賞推廣、初生嬰兒奶粉(1 號)、繳付電話費/電話卡及所有增值、塑膠購物袋收費、換購產品、積分/電子印花換購產品、所有 WATSBAG 精品系列、Modori 韓系可疊式廚具系列、GLAM 美髮產品、剪髮及造型服務、美源染髮產品、救心、余仁生、馬百良、同仁堂安宮牛黃丸、全線雪肌蘭、卡士蘭、白蘭氏產品、片仔廣產品、雅培成人營養產品、CIRCLE Healthpod、樂加欣 1 年訂購計劃、體檢及疫苗計劃、啟泰專櫃、德善中醫服務、母嬰健康顧問服務及處方產品。如有任何爭議，屈臣氏保留最終決定權。

屈臣氏網店買滿\$500 即享 9 折優惠條款及細則

優惠只適用於 2021 年 9 月 30 日至 10 月 10 日，每人最多只可獲\$300 折扣優惠。此優惠不適用於易賞錢會員日、限時優惠折扣、購買禮券、易賞錢會員感謝賞推廣、初生嬰兒奶粉(1 號)、繳付電話費/電話卡及所有增值、塑膠購物袋收費、換購產品、積分/電子印花換購產品、所有 WATSBAG 精品系列、Modori 韓系可疊式廚具系列、GLAM 美髮產品、剪髮及造型服務、美源染髮產品、救心、余仁生、馬百良、同仁堂安宮牛黃丸、全線雪肌蘭、卡士蘭、白蘭氏產品、片仔廣產品、雅培成人營養產品、CIRCLE Healthpod、樂加欣 1 年訂購計劃、體檢及疫苗計劃、啟泰專櫃、德善中醫服務、母嬰健康顧問服務及處方產品、Crest 美白牙貼產品、指定飲品、紙品、供應商直送商品、\$1 瘋狂大激搶產品及預購產品。每名用戶只可使用優惠一次，及不可與其他優惠同時使用。如有任何爭議，屈臣氏保留最終決定權。

\$165(適用於 AlipayHK)/\$185(適用八達通)產品獨家獎賞條款及細則

優惠只適用於 2021 年 9 月 30 日至 11 月 30 日，優惠適用於門市及網店。更多詳情及條款可參閱 AlipayHK 或八達通 APP。買精選成人營養/骨骼及關節產品滿\$288 即減\$30，優惠不包括奇路仕、YAMATOO、卡士蘭及雪肌蘭產品。買楓之寶產品滿\$238 即減\$20 優惠(只適用於八達通)，及買 TRU NIAGEN 產品滿\$1000 即減\$50 優惠每名用戶只可享此優惠 1 次。每名用戶只可使用優惠一次，及不可與其他優惠同時使用。如有任何爭議，屈臣氏保留最終決定權。

新易賞錢 App 會員送\$5 電子優惠券條款及細則

優惠派出只適用於由 2021 年 9 月 30 日至 10 月 17 日期間新申請成為易賞錢 APP 之首 10,000 名新會員，並以 AlipayHK 或八達通於門市/網店付款，先到先得。每位合資格之新會員只可享用優惠乙次，不可轉讓他人。\$5 電子優惠券只適用於屈臣氏門市，不適用於屈臣氏網店。\$5 電子優惠券將於 10 月 20 日或之前存入合資格新會員之帳戶內，屆時請會員登入易賞錢 APP，並於「我的帳戶」內按「電子優惠券」查閱。\$5 電子優惠券只適用於購物淨金額滿\$40 或以上及於門市使用，使用期由 2021 年 10 月 20 日至 11 月 7 日。此優惠不可與其他優惠同時使用。此優惠不適用於易賞錢會員日、限時優惠折扣、購買禮券、易賞錢會員感謝賞推廣、初生嬰兒奶粉(1 號)、繳付電話費/電話卡及所有增值、塑膠購物袋收費、換購產品、積分/電子印花換購產品、所有 WATSBAG 精品系列、Modori 韓系可疊式廚具系列、GLAM 美髮產品、剪髮及造型服務、美源染髮產品、救心、余仁生、馬百良、同仁堂安宮牛黃丸、全線雪肌蘭、卡士蘭、白蘭氏產品、片仔廣產品、雅培成人營養產品、CIRCLE Healthpod、樂加欣 1 年訂購計劃、體檢及疫苗計劃、啟泰專櫃、德善中醫服務、母嬰健康顧問服務及處方產品。如有任何爭議，屈臣氏保留最終決定權。

連結八達通卡到易賞錢 APP 買滿\$150 送\$15 優惠券條款及細則

優惠只適用於 2021 年 9 月 30 日至 10 月 14 日期間，如易賞錢 APP 會員已將八達通卡連結到易賞錢 APP，並於分店買滿\$150 及以八達通付款，即送\$15 購物優惠券下次用。\$15 優惠券只適用於下次購物淨金額滿\$150 或以上，及必須以八達通付款方可使用，使用期由 10 月 15 日至 31 日。\$15 門市購物優惠券只適用於屈臣氏門市，不適用於屈臣氏網店。此優惠不適用於易賞錢會員日、限時優惠折扣、購買禮券、易賞錢會員感謝賞推廣、初生嬰兒奶粉(1 號)、繳付電話費/電話卡及所有增值、塑膠購物袋收費、換購產品、積分/電子印花換購產品、所有 WATSBAG 精品系列、Modori 韓系可疊式廚具系列、GLAM 美髮產品、剪髮及造型服務、美源染髮產品、救心、余仁生、馬百良、同仁堂安宮牛黃丸、全線雪肌蘭、卡士蘭、白蘭氏產品、片仔廣產品、雅培成人營養產品、CIRCLE Healthpod、樂加欣 1 年訂購計劃、體檢及疫苗計劃、啟泰專櫃、德善中醫服務、母嬰健康顧問服務及處方產品。如有任何爭議，屈臣氏保留最終決定權。

Watsons Stores Purchase upon \$188/\$368 get \$15/\$45 off Terms & Conditions

This offer is valid from 30 Sept to 30 Nov 2021. Get \$15/\$45 off upon purchase of net spending at \$188/\$368. Only available to Watsons stores (exclude Airport, Tsim Sha Tsui Hankow Road, Harbour North, Magnet Place stores) and Watsons eShop. Each user can enjoy the offer for once only and cannot be used in conjunction with other offers. For more detail or terms & conditions, please refer to AlipayHK or Octopus App. This offer is not applicable to Money Back Member Day, Happy Hours Discount Offer and purchase of Gift Voucher, MoneyBack Thankful Promotion, Infant Baby Milk Powder(Stage 1), Prepaid Phonocards, Phonocards, All Reloading Service, Plastic Shopping Bag Charging, Redemption items, Designed Point/E-stamp Redemption Items, WATSBAG Products, Modori Korean Stackable Cookware Series items, GLAM Haircare Products, Hair Dressing & Styling Service, Bigen Hair Color Products, Kyushin, Eu Yan Sang, Ma Pak Leung, Angong Niu Huang Wan, Whole range of Squina, Nu Pharm, Brands Items, PienTzeHuang items, Abbott Adult Milk Items, CIRCLE Healthpod, Tru Niagen Subscription Program, Body Check & Vaccine Package, Kai Tai counter, HK Chinese Essence Chinese Medicine Practitioner's Consultation Services, Mother & Baby Advisory Service and Prescription Products. In the event of disputes arising out of this promotion, the decision of Watsons shall be final.

Watsons eShop purchase upon \$500 enjoy 10% off Terms & Conditions

This offer is valid from 30 Sept to 10 Oct 2021. Each use can enjoy \$300 discount only. This offer is not applicable to Money Back Member Day, Happy Hours Discount Offer and purchase of Gift Voucher, MoneyBack Thankful Promotion, Infant Baby Milk Powder(Stage 1), Prepaid Phonocards, Phonocards, All Reloading Service, Plastic Shopping Bag Charging, Redemption items, Designed Point/E-stamp Redemption Items, WATSBAG Products, Modori Korean Stackable Cookware Series items, GLAM Haircare Products, Hair Dressing & Styling Service, Bigen Hair Color Products, Kyushin, Eu Yan Sang, Ma Pak Leung, Angong Niu Huang Wan, Whole range of Squina, Nu Pharm, Brands Items, PienTzeHuang items, Abbott Adult Milk Items, CIRCLE Healthpod, Tru Niagen Subscription Program, Body Check & Vaccine Package, Kai Tai counter, HK Chinese Essence Chinese Medicine Practitioner's Consultation Services, Mother & Baby Advisory Service and Prescription Products, Crest White Strip items, Paper items, selected beverage, Supplier direct delivery items, \$1 Crazy Deal items and pre order items. In the event of disputes arising out of this promotion, the decision of Watsons shall be final.

\$165 (for AlipayHK)/\$185 (for Octopus) Exclusive Product Offers Terms & Conditions

This offer is valid from 30 Sept to 30 Nov 2021. For more detail or terms & conditions, please refer to AlipayHK or Octopus App. Buy Selected Adult Nutrition/ Bones & Joint Items Upon \$288 get \$30 off offer is not applicable to Own Choice, YAMATOO, Nu Pharm and Squinan products. Buy AG Natural Health product enjoy \$20 off can only enjoy 1 time (only applicable to Octopus) Buy TRU NIAGEN products upon \$1000 get \$50 off offer can only be enjoyed for once. This offer is applicable to Watsons physical store and eShop. Each user can enjoy the offer for once only and cannot be used in conjunction with other offers. In the event of disputes arising out of this promotion, the decision of Watsons shall be final.

New MoneyBack App Member get \$5 e-coupon upon \$40 purchase Terms & Conditions

For e-coupon issuance date, it is valid from 30 Sept – 17 Oct. Only applicable to the new registered members during the registration period from 30 Sept – 17 Oct and only limited to the first 10,000 new members. Only applicable to the payment by AlipayHK or Octopus via eShop or Watsons physical stores. First comes first served. Each member can only enjoy the offer for once only and cannot be transferred to others. \$5 e-coupon can only be used in Watsons physical store and not applicable to eShop. \$5 e-coupon will be inserted in eligible new member account on or before 20 Oct 2021. New member can login MoneyBack App and press “My Account” then select “e-coupon” to check. \$5 e-coupon can only be used upon \$40 net spending at Watsons physical stores and e-coupon valid from 20 Oct – 7 Nov 2021. This offer is not applicable to Money Back Member Day, Happy Hours Discount Offer and purchase of Gift Voucher, MoneyBack Thankful Promotion, Infant Baby Milk Powder(Stage 1), Prepaid Phonocards, Phonocards, All Reloading Service, Plastic Shopping Bag Charging, Redemption items, Designed Point/E-stamp Redemption Items, WATSBAG Products, Modori Korean Stackable Cookware Series items, GLAM Haircare Products, Hair Dressing & Styling Service, Bigen Hair Color Products, Kyushin, Eu Yan Sang, Ma Pak Leung, Angong Niu Huang Wan, Whole range of Squina, Nu Pharm, Brands Items, PienTzeHuang items, Abbott Adult Milk Items, CIRCLE Healthpod, Tru Niagen Subscription Program, Body Check & Vaccine Package, Kai Tai counter, HK Chinese Essence Chinese Medicine Practitioner’s Consultation Services, Mother & Baby Advisory Service and Prescription Products. In the event of disputes arising out of this promotion, the decision of Watsons shall be final.

Link Octopus Card with MoneyBack App and Purchase upon \$150 get \$15 discount coupon Terms & Conditions

\$15 discount coupon issuance is from 30 Sept – 14 Oct. Only applicable to the member who already linked Octopus with MoneyBack App and purchase upon \$150 at Watsons physical store. Only applicable to the transaction paid by Octopus. \$15 coupon is for next time purchase and upon net spending of \$150. \$15 coupon can only be used in Watsons physical store and not applicable to eShop during 15 -31 Oct. This offer is not applicable to Money Back Member Day, Happy Hours Discount Offer and purchase of Gift Voucher, MoneyBack Thankful Promotion, Infant Baby Milk Powder(Stage 1), Prepaid Phonocards, Phonocards, All Reloading Service, Plastic Shopping Bag Charging, Redemption items, Designed Point/E-stamp Redemption Items, WATSBAG Products, Modori Korean Stackable Cookware Series items, GLAM Haircare Products, Hair Dressing & Styling Service, Bigen Hair Color Products, Kyushin, Eu Yan Sang, Ma Pak Leung, Angong Niu Huang Wan, Whole range of Squina, Nu Pharm, Brands Items, PienTzeHuang items, Abbott Adult Milk Items, CIRCLE Healthpod, Tru Niagen Subscription Program, Body Check & Vaccine Package, Kai Tai counter, HK Chinese Essence Chinese Medicine Practitioner’s Consultation Services, Mother & Baby Advisory Service and Prescription Products. In the event of disputes arising out of this promotion, the decision of Watsons shall be final.